

Date: 04/09/2023

التاريخ: 2023/09/04

Ref: L/C/1/04923

الإشارة: م و/د ق/1/4923

**To: The Disclosures & Compliance Section
Market Operations Surveillance
Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE
The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department**

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الإفصاح
الأفاضل

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Results of the Board of Directors
Meeting of The National Investor PrJSC
("the Company")**


**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر
الوطني ش م خ ("الشركة")**

With reference to the above-mentioned subject, please be informed that the Company's Board of Directors has met remotely today Monday the 4th of September 2023, at 12:30 PM. The Board Members have discussed along with the normal agenda items, the contents of a recently communicated Letter of Intent from a local UAE incorporated company that involves the acquisition of a significant stake in the Company and requested the management team to initiate the due diligence procedures prior to any decision making. The Board further decided to hold another meeting during the fourth quarter of 2023 to further deliberate and discuss the outcome of this potential transaction and any other updates that it may have from other potential prospects.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع عن بعد، اليوم الاثنين الموافق 4 سبتمبر 2023 على الساعة 12:30 ظهراً، وقد ناقش أعضاء مجلس الإدارة بالإضافة إلى بنود جدول الأعمال الاعتيادية، محتويات خطاب النوايا الذي تم إرساله مؤخراً من قبل شركة محلية مسجلة في دولة الإمارات العربية المتحدة بخصوص رغبتها في الاستحواذ على حصة هامة في رأس مال الشركة. وقد طلب مجلس الإدارة من فريق الإدارة بدء بعض إجراءات العناية الواجبة قبل اتخاذ أي قرار، كما قرر مجلس الإدارة أيضاً عقد اجتماع آخر خلال الربع الرابع من السنة المالية 2023 لمزيد من المداولات، ولمناقشة نتائج وأثار مثل هذه الصفقة المحتملة وأي تحديثات أخرى قد تعرض عليه من أطراف أخرى محتملة لديها اهتمام بالشركة.

Sincerely;

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


رامي حوريه/ المدير التنفيذي

Rami Hurieh/ Managing Director